
Protokoll Svensk Galopps höststämma 2024-10-19 på Hotell  

Birger Jarl och via Zoom, samt Meeting Spyder, kl 13.00-16.00 
 

Närvarande – Fullmäktige 
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Lotta Månsby 
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Närvarande från Svensk Galopp 

Vd Björn Nilsson, samordnare Kristina E Bengtsson, samt från styrelsen: Anders Lilius, ordförande, 

Bodil Blomqvist, Bengt-Ove Hedborg, Staffan Lidbeck, Thomas Rhöse. Även närvarande Per Gustaf 

Ekbom, Gisela Jardby och Nadja Bellander. 

 

§ 1 Stämmans öppnande  
Svensk Galopps ordförande Anders Lilius öppnade stämman och inledde med att understryka det 
allvarliga ekonomiska läget och berätta att förändringar kan göras i det föreslagna besparingspaketet 
med hänsyn tagen till de beslut som skulle komma att fattas under dagens stämma. 
 
§ 2 Val av stämmoordförande 
Per Gustaf Ekbom valdes till mötesordförande. 
 
§ 3 Val av protokollförare 
Nadja Bellander valdes till protokollförare. 
 
§ 4 Beslut om närvaro respektive yttranderätt  
för annan än SGIF:s styrelse eller fullmäktige 
Stämman beslöt att tillåta åhörare men att dessa inte skulle ha yttranderätt. 
  
§ 5 Val av två ledamöter att jämte ordföranden justera protokollet 
Hans Engblom och Jonas Åkerman valdes till justerare. 
 
§ 6 Val av två rösträknare 
Hans Engblom och Jonas Åkerman valdes till rösträknare. 
 
§ 7 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes för respektive sällskap genom att deltagarna var inloggade i Meeting Spyder. 
17 närvarande från Stockholms Galoppsällskap, 12 närvarande från Skånska Fältrittklubben och 6 
närvarande från Göteborgs Galoppsällskap. Totalt 35 röstberättigade närvarande. 
 
§ 8 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst  
Godkändes att stämman blivit i behörig ordning utlyst. 
 
§ 9 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes enligt utsänd lista, med följande tillägg: 
Hans Engblom (SGS) påpekade att den arbetsgrupp som skulle se över fördelning av prispengar hade 
fått i uppdrag att rapportera sitt arbete vid Höststämman 2024, men att denna punkt inte fanns med 
på dagordningen. Punkten lades till dagordningen som punkt 14 b. 
 
§ 10 Styrelsens redovisning av ekonomiskt utfall för period som minst omfattar  
årets sex första månader, samt redovisning av ekonomisk prognos för helåret 
Bengt-Ove Hedborg redogjorde kort för Svensk Galopps ekonomi, eftersom fullmäktige hade fått en 
utförlig redovisning vid det rådslag som föregick höststämman. I dagsläget ligger prognosen för 
helåret på ett underskott på cirka 32 miljoner kronor om inga åtgärder vidtas. 
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§ 11 Val av valberedning för tiden till nästa ordinarie hösts föreningsstämma 
De tre sällskapen hade nominerat vardera 2 kandidater till valberedningen. SGS: Louis De Geer,  
med Lena Staag som suppleant. SFK: Jessica Ohlson, med Karolin Jeppson som suppleant.  
GGS: Lars Gradin, med Christoffer Andersson Rönnlund som suppleant. Stämman valde in  
samtliga dessa. Lars Gradin utsågs till sammankallande i valberedningen. 
 
 
§ 12 I behörig ordning väckta övriga frågor  
 
a) Fyllnadsval till styrelsen i Svensk Galopp  
Fyllnadsval skulle genomföras efter Mårten Erixzon, som valdes på 2 år vid årsstämman i juni 2024 
och lämnade styrelsen kort därefter. Valberedningens förslag var Åsa Edvardsson. SFK hade kommit 
in med ett motförslag: Gisela Jardby. Votering i Meeting Spider företogs och resultatet blev 20 röster 
för Gisela Jardby, 12 för Åsa Edvardsson och 2 röster som avstod. En röst hann inte lämnas, på grund 
av tekniska problem, innan omröstningen avslutades, vilket inte hade påverkan på utgången av 
omröstningen. Därmed valdes Gisela Jardby till styrelseledamot i Svensk Galopps styrelse fram till 
årsstämman 2026. 
 
b) Motioner från styrelsen: Åtgärder för att få ekonomi i balans 
 
 b1. Vintergaloppen. Frågan bordlades till att återupptas vid en kommande extrastämma som ska 
avhållas inom 4 veckor. Detta för att fullmäktige behöver mer information om totalekonomin och 
den helhetsbild som blir synlig då SG:s styrelse har återkommit med ett nytt sparpaket. 
 
b2. Pantsättning av Bro Park. Frågan bordlades till att återupptas vid en kommande extrastämma 
som ska avhållas inom 4 veckor. Se ovan. 
 
b3. Avtalet med Svensk Travsport/ATG. Med anledning av den höjda spelskatten föreslog SG:s 
styrelse att avtalet skulle omförhandlas, för att få till stånd en större utdelning på kort sikt. Efter en 
stunds diskussioner och klargöranden ajournerades stämman först 10 minuter, kl 14.33-14.43, för att 
fullmäktige skulle kunna formulera ett motförslag, och sedan ytterligare 10 minuter, kl 14.45-14.55, 
för att de tre sällskapen skulle kunna formulera ett gemensamt förslag att ställa mot styrelsens. 
 
När stämman återupptogs kl 14.55 beslöts att bordlägga frågan till den kommande extrastämman 
som ska avhållas inom 4 veckor. Fullmäktige önskar mer information, bland annat om hur avtalet 
kommer att se ut från 2028 och framåt. Beslöts att en arbetsgrupp ska tillsättas, bestående av två 
ledamöter från vardera sällskapen, och denna arbetsgrupp ska inom två veckor, räknat från dagen för 
sittande stämma, till SG:s styrelse inkomma med de frågor som behöver besvaras av styrelsen inför 
ett beslut av fullmäktige vid den kommande extrastämman.  
 
c) Motion från SFK angående avyttring av Nationaldagsgaloppen 
Frågan hade behandlats vid det rådslag som föregick stämman. Svensk Galopps vd Björn Nilsson 
berättade att arbete redan pågår med att skaffa nya partners och sponsorer och att man engagerat 
en person som arbetar på 100% provisionsbasis. Man räknar med att eventet inte kommer att 
belasta ekonomin 2025, och på sikt gå med vinst. Efter diskussioner meddelade Håkan Birger 
att SFK drog tillbaka sin motion.   
 
d) Motion från SGS och Bro Parks Tränarförening om ökning av prispengar 
Även denna fråga bordlades till kommande extrastämma eftersom den hänger samman med 
totalekonomin. 
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e) Motion från styrelsen: Att ej utöva hindersport inom ramen för Svensk Galopp 
Även denna fråga bordlades till kommande extrastämma eftersom den hänger samman med 
totalekonomin. 
 
§ 13 Styrelsens svar på inkomna motioner 
Dessa hade sänts ut till fullmäktige tillsammans med kallelsen till stämman och redovisades även 
muntligt och låg till grund för besluten ovan. 
 
 
§ 14 Informationspunkter 
a) Ny bana i Skåne. Bengt-Ove Hedborg konstaterade att SG för att kunna gå vidare måste få banken 

med sig på den kostnadskalkyl som finns, och att han inte trodde att denna i befintligt skick skulle 

vara tillräcklig för att tjäna detta syfte, utan att den behöver ses över ytterligare. SG:s styrelse för 

löpande en dialog med banken för att kunna få till en lösning, men det är nödvändigt att SG börjar 

amortera på de befintliga lånen för att höja trovärdigheten inför banken. 

b) Information om fördelning av prismedel. Det visade sig att den arbetsgrupp som skulle redovisa 

denna fråga inte hade blivit bildad, och arbetet hade därför inte blivit utfört. Uppgiften kvarstår, och 

en ny arbetsgrupp behöver bildas för detta syfte. 

c) Den kommande extrastämman. Tidpunkt för den kommande extrastämman fastställdes till 

lördagen den 16 november 2024 kl 13.00, och den kommer att avhållas via Zoom.  

 

§ 15 Stämmans avslutande 

Mötets ordförande Per Gustaf Ekbom förklarade stämman avslutad. 

 

 

Vid protokollet  Ordförande vid mötet: 

 

 

Nadja Bellander  Per Gustaf Ekbom 

 

 

Justeras:          Justeras: 

 

 

Hans Engblom   Jonas Åkerman 
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Protokoll Svensk Galopps höststämma 2024-10-19 på Hotell  



Birger Jarl och via Zoom, samt Meeting Spyder, kl 13.00-16.00 
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Närvarande från Svensk Galopp 



Vd Björn Nilsson, samordnare Kristina E Bengtsson, samt från styrelsen: Anders Lilius, ordförande, 



Bodil Blomqvist, Bengt-Ove Hedborg, Staffan Lidbeck, Thomas Rhöse. Även närvarande Per Gustaf 



Ekbom, Gisela Jardby och Nadja Bellander. 



 



§ 1 Stämmans öppnande  
Svensk Galopps ordförande Anders Lilius öppnade stämman och inledde med att understryka det 
allvarliga ekonomiska läget och berätta att förändringar kan göras i det föreslagna besparingspaketet 
med hänsyn tagen till de beslut som skulle komma att fattas under dagens stämma. 
 
§ 2 Val av stämmoordförande 
Per Gustaf Ekbom valdes till mötesordförande. 
 
§ 3 Val av protokollförare 
Nadja Bellander valdes till protokollförare. 
 
§ 4 Beslut om närvaro respektive yttranderätt  
för annan än SGIF:s styrelse eller fullmäktige 
Stämman beslöt att tillåta åhörare men att dessa inte skulle ha yttranderätt. 
  
§ 5 Val av två ledamöter att jämte ordföranden justera protokollet 
Hans Engblom och Jonas Åkerman valdes till justerare. 
 
§ 6 Val av två rösträknare 
Hans Engblom och Jonas Åkerman valdes till rösträknare. 
 
§ 7 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes för respektive sällskap genom att deltagarna var inloggade i Meeting Spyder. 
17 närvarande från Stockholms Galoppsällskap, 12 närvarande från Skånska Fältrittklubben och 6 
närvarande från Göteborgs Galoppsällskap. Totalt 35 röstberättigade närvarande. 
 
§ 8 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst  
Godkändes att stämman blivit i behörig ordning utlyst. 
 
§ 9 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes enligt utsänd lista, med följande tillägg: 
Hans Engblom (SGS) påpekade att den arbetsgrupp som skulle se över fördelning av prispengar hade 
fått i uppdrag att rapportera sitt arbete vid Höststämman 2024, men att denna punkt inte fanns med 
på dagordningen. Punkten lades till dagordningen som punkt 14 b. 
 
§ 10 Styrelsens redovisning av ekonomiskt utfall för period som minst omfattar  
årets sex första månader, samt redovisning av ekonomisk prognos för helåret 
Bengt-Ove Hedborg redogjorde kort för Svensk Galopps ekonomi, eftersom fullmäktige hade fått en 
utförlig redovisning vid det rådslag som föregick höststämman. I dagsläget ligger prognosen för 
helåret på ett underskott på cirka 32 miljoner kronor om inga åtgärder vidtas. 
 











§ 11 Val av valberedning för tiden till nästa ordinarie hösts föreningsstämma 
De tre sällskapen hade nominerat vardera 2 kandidater till valberedningen. SGS: Louis De Geer,  
med Lena Staag som suppleant. SFK: Jessica Ohlson, med Karolin Jeppson som suppleant.  
GGS: Lars Gradin, med Christoffer Andersson Rönnlund som suppleant. Stämman valde in  
samtliga dessa. Lars Gradin utsågs till sammankallande i valberedningen. 
 
 
§ 12 I behörig ordning väckta övriga frågor  
 
a) Fyllnadsval till styrelsen i Svensk Galopp  
Fyllnadsval skulle genomföras efter Mårten Erixzon, som valdes på 2 år vid årsstämman i juni 2024 
och lämnade styrelsen kort därefter. Valberedningens förslag var Åsa Edvardsson. SFK hade kommit 
in med ett motförslag: Gisela Jardby. Votering i Meeting Spider företogs och resultatet blev 20 röster 
för Gisela Jardby, 12 för Åsa Edvardsson och 2 röster som avstod. En röst hann inte lämnas, på grund 
av tekniska problem, innan omröstningen avslutades, vilket inte hade påverkan på utgången av 
omröstningen. Därmed valdes Gisela Jardby till styrelseledamot i Svensk Galopps styrelse fram till 
årsstämman 2026. 
 
b) Motioner från styrelsen: Åtgärder för att få ekonomi i balans 
 
 b1. Vintergaloppen. Frågan bordlades till att återupptas vid en kommande extrastämma som ska 
avhållas inom 4 veckor. Detta för att fullmäktige behöver mer information om totalekonomin och 
den helhetsbild som blir synlig då SG:s styrelse har återkommit med ett nytt sparpaket. 
 
b2. Pantsättning av Bro Park. Frågan bordlades till att återupptas vid en kommande extrastämma 
som ska avhållas inom 4 veckor. Se ovan. 
 
b3. Avtalet med Svensk Travsport/ATG. Med anledning av den höjda spelskatten föreslog SG:s 
styrelse att avtalet skulle omförhandlas, för att få till stånd en större utdelning på kort sikt. Efter en 
stunds diskussioner och klargöranden ajournerades stämman först 10 minuter, kl 14.33-14.43, för att 
fullmäktige skulle kunna formulera ett motförslag, och sedan ytterligare 10 minuter, kl 14.45-14.55, 
för att de tre sällskapen skulle kunna formulera ett gemensamt förslag att ställa mot styrelsens. 
 
När stämman återupptogs kl 14.55 beslöts att bordlägga frågan till den kommande extrastämman 
som ska avhållas inom 4 veckor. Fullmäktige önskar mer information, bland annat om hur avtalet 
kommer att se ut från 2028 och framåt. Beslöts att en arbetsgrupp ska tillsättas, bestående av två 
ledamöter från vardera sällskapen, och denna arbetsgrupp ska inom två veckor, räknat från dagen för 
sittande stämma, till SG:s styrelse inkomma med de frågor som behöver besvaras av styrelsen inför 
ett beslut av fullmäktige vid den kommande extrastämman.  
 
c) Motion från SFK angående avyttring av Nationaldagsgaloppen 
Frågan hade behandlats vid det rådslag som föregick stämman. Svensk Galopps vd Björn Nilsson 
berättade att arbete redan pågår med att skaffa nya partners och sponsorer och att man engagerat 
en person som arbetar på 100% provisionsbasis. Man räknar med att eventet inte kommer att 
belasta ekonomin 2025, och på sikt gå med vinst. Efter diskussioner meddelade Håkan Birger 
att SFK drog tillbaka sin motion.   
 
d) Motion från SGS och Bro Parks Tränarförening om ökning av prispengar 
Även denna fråga bordlades till kommande extrastämma eftersom den hänger samman med 
totalekonomin. 
 
 











e) Motion från styrelsen: Att ej utöva hindersport inom ramen för Svensk Galopp 
Även denna fråga bordlades till kommande extrastämma eftersom den hänger samman med 
totalekonomin. 
 
§ 13 Styrelsens svar på inkomna motioner 
Dessa hade sänts ut till fullmäktige tillsammans med kallelsen till stämman och redovisades även 
muntligt och låg till grund för besluten ovan. 
 
 
§ 14 Informationspunkter 
a) Ny bana i Skåne. Bengt-Ove Hedborg konstaterade att SG för att kunna gå vidare måste få banken 



med sig på den kostnadskalkyl som finns, och att han inte trodde att denna i befintligt skick skulle 



vara tillräcklig för att tjäna detta syfte, utan att den behöver ses över ytterligare. SG:s styrelse för 



löpande en dialog med banken för att kunna få till en lösning, men det är nödvändigt att SG börjar 



amortera på de befintliga lånen för att höja trovärdigheten inför banken. 



b) Information om fördelning av prismedel. Det visade sig att den arbetsgrupp som skulle redovisa 



denna fråga inte hade blivit bildad, och arbetet hade därför inte blivit utfört. Uppgiften kvarstår, och 



en ny arbetsgrupp behöver bildas för detta syfte. 



c) Den kommande extrastämman. Tidpunkt för den kommande extrastämman fastställdes till 



lördagen den 16 november 2024 kl 13.00, och den kommer att avhållas via Zoom.  



 



§ 15 Stämmans avslutande 



Mötets ordförande Per Gustaf Ekbom förklarade stämman avslutad. 



 



 



Vid protokollet  Ordförande vid mötet: 



 



 



Nadja Bellander  Per Gustaf Ekbom 



 



 



Justeras:          Justeras: 



 



 



Hans Engblom   Jonas Åkerman 
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